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1. 
2. Stem Cells and Reproduction
3. Oocytes
4. Sperm and Embryos
5. Evidence Based Assisted reproduction
6. Selection of Embryos and Implantation
7. Long terms Effect of ART
8. Reproductive Endocrinology


Guidelines
1. The whole abstract in single line spacing should be typed within the box of the Abstract Form.
2. The main text of the abstract (excluding title, author and affiliation) should be less than 250 words in English (Times New Roman 11)
3. The title should be typed in BOLD letters (Times New Roman 12)
4. Capitalize the FAMILY NAME, underline the name of presenting author (Times New Roman 11)
5. Indicate the department, institution, city, postal code and country of the Presenting Author ONLY.
6. Do not indent the beginnings of paragraphs
7. Arrange the abstract in the order of Objective, Methods, Results and Conclusions.
8. Send the completed Abstract Form in Microsoft Word format to the Conference Secretariat. Electronic submission as e-mail attachment is most welcome.


摘要征集
大会筹委会现向生殖医学同道征集论文英文摘要

截稿日期：     2016年10月15日
录用通知日期： 2016年10月30日

主题：

1. 干细胞与生殖
2. 卵母细胞
3. 精子与胚胎
4. 基于循证医学的辅助生殖技术
5. 胚胎选择及着床
6. 辅助生殖技术的远期影响
7. 生殖内分泌


摘要要求：
1. 全文单倍行距，请勿超出投稿表格边框。
2. 英文摘要。正文（不包括题目、作者及单位）250字以内，Times New Roman 11号字。
3. 标题加粗，Times New Roman 12号字。
4. 姓氏字母大写，汇报人姓名加下划线（Times New Roman 11号字）。
5. 仅注明汇报人单位资料。
6. 段落首行无需缩进。
7. 请按“研究目的、方法、结果和讨论”的顺序编排。
8. 请将填好的Word表格交至大会秘书处，最好以附件通过电子邮件发送。
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